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Besvarelse af spørgsmål 11 ad 131 stillet af Erhvervsudvalget den 26. 
marts 2010 efter ønske fra Colette Brix (DF).

Spørgsmål 11:
Hvor mange virksomheder regner ministeren med vil slanke fakturaerne
svarende til en reduktion af det administrative arbejde på 85 pct.?

Svar:
Der henvises til min besvarelse af spørgsmål 10, hvoraf det blandt andet 
fremgår, at det må forventes, at nogle af de eksisterende virksomheder i 
de brancher, der hidtil har været omfattet af faktureringsbekendtgørelser-
ne, vil skulle vænne sig til de nye regler, og derfor vil fortsætte deres hid-
tidige faktureringspraksis. Det må således formodes, at ikke alle eksiste-
rende erhvervsdrivende fra første dag vil opleve det som en reel admini-
strativ lettelse, da de vil fortsætte med deres hidtidige praksis, indtil de 
har omstillet sig til de nye regler. 

Over tid, når de eksisterende erhvervsdrivende har vænnet sig til de nye 
regler, er det den klare forventning, at alle erhvervsdrivende vil have op-
levet de i lovforslaget skønnede administrative lettelser.
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